

حرصاً منا على ضمان تقديم أرقى الخدمات والمنتجات الحلول الرقمية المبتكرة، يمكنك الآن استلام وتنظيم مستنداتك ومراسلاتك مع شركة تسهيلات للتأمين بشكل سهل ويسير، من خلال نظام بسيط وفعال وآمن مع **OneBox**.

To ensure the provision of the finest services, products and innovative digital solutions, you can now receive and organize your documents and correspondence with **Tas'helat Insurance Company** easily and smoothly, through a simple, effective and secure system with **OneBox**.

 <p>OneBox يحمي البيئة لكونه نظام مستدام يحد من استخدام الورق</p> <p>Protect the environment using a sustainable, paper-free solution</p>	 <p>تواصل بشكل مباشر وخالي من البريد العشوائي</p> <p>Communicate directly and spam-free</p>	 <p>استقبل رسائلك ومعاملاتك عبر صندوق بريد واحد آمن</p> <p>Receive all your official letters in one secure postbox</p>
 <p>يمكنك حفظ عدد غير محدود من المستندات والمراسلات</p> <p>Store unlimited documents and correspondence</p>	 <p>يمكنك استخدام OneBox من أي مكان وفي أي وقت</p> <p>Access from anywhere, anytime</p>	 <p>تطبيق بسيط ومرح</p> <p>Access a simple and convenient application</p>

طريقة جديدة لتلقي بريدك بأمان!

OneBox هو صندوق بريد رقمي مجاني من **Beyon Connect** يتيح لك تلقي البريد الرقمي والمراسلات بأمان في مكان واحد مع خيارات لتخزين المستندات مدى الحياة. **OneBox** يوفر الحماية الكاملة من التصيد الاحتيالي والرسائل الالكترونية بما فيها الرسائل الالكترونية العشوائية التي تستهدف أمن المعلومات.

مع **OneBox** بإمكانك:

- تحديد من تريد استلام الرسائل الإلكترونية منه.
- استلام الاشعارات عند تلقيك رسائل إلكترونية جديدة في **OneBox**.
- تنظيم وتخزين الرسائل والمستندات الخاصة بك بالطريقة التي تريدها.

اتبع هذه الخطوات البسيطة لعرض مستنداتك بأمان باستخدام **OneBox** الآن:

1. امسح الرمز لتحميل تطبيق **Beyon OneID** من متجر التطبيقات **App Store** أو **Google Play**



2. اتبع التعليمات لإنشاء حساب **OneID** الخاص بك باستخدام بريدك الإلكتروني الشخصي.
 3. امسح الرمز لتحميل تطبيق **Beyon OneBox** من متجر التطبيقات **App Store** أو **Google Play**



4. سجّل دخولك إلى **OneBox** باستخدام حساب **OneID** الخاص بك.
 5. قم بالموافقة على طلب الوصول عبر إشعار تطبيق **OneID** لتسجيل الدخول إلى حساب **OneBox** الخاص بك.
 6. اتبع التعليمات لضبط إعدادات حساب **OneBox** الخاص بك.

A new secure way to receive mail is here!

OneBox is a free digital mailbox by **Beyon Connect** that will let you securely receive digital mail and communications all in one place with options to store for life. **OneBox** is secure, phishing free, spam and scam free.

With OneBox you can:

- Select who you want to receive mail from.
- Get notified when you receive new **OneBox** mail.
- Organize and store your messages and documents the way you want to.

Follow these simple steps to start viewing your documents securely with OneBox now.

1. Scan to download the **Beyon OneID** app from the **App Store** or **Google Play**.



2. Follow the instructions to create your **OneID** account using your personal e-mail.

3. Scan to download the **Beyon OneBox** app from the **App Store** or **Google Play**.



4. Log in to **OneBox** using your **OneID**.
 5. Approve the consent via **OneID** mobile app notification to log in to your **OneBox**.
 6. Follow the instructions to complete setting up your **OneBox** account.